
 

 
 
 
Interpellation till Jan Dolk ordförande i vård och omsorgsnämnden, Värmdö kommun
2017-01-24 
 
 

Angående evakueringsboende på 
Gustavsgården 
 
 
När vård och omsorgsnämnden i mars fattade beslut om att renovera badrummen i enlighet 
med arbetsmiljöverkets krav innehöll det beslutet skrivningar om vikten av samplanering och 
att de boende skulle störas så lite som möjligt. 
 
Nu ser vi hur det har blivit. Tio av de boende har flyttats till evakueringsboende (bättre känt 
som containrar). De har hittills fått besked att de ska bo där i upp till tio månader, vilket är 
lång tid i en äldre människas liv. Det här beslutet har rört upp känslor och fått mycket 
uppmärksamhet. Vård- och omsorgsnämnden planerar den 24 januari 2017 att besluta om fri 
hyra och fri kost som kompensation. 
 
Däremot måste vi som har det yttersta ansvaret fråga oss hur det har kunnat gå så här långt? 
Vad skulle ha gjorts annorlunda? Hur förhindrar vi att det här händer igen? 
 
Som ett led i den processen vill vi därför fråga dig Jan Dolk: 
 

- Är du nöjd med hur beslutet i vård- och omsorgsnämnden (2016VON/0040) har 
verkställts? 

 
- Varför tog det så lång tid efter Arbetsmiljöverkets inspektion (2014-09-18) och 

efterföljande beslut om förbud och föreläggande mot verksamheten (2015-02- 13), att 
besluta om renoveringen? 

 
- Tycker du att det finns skäl att se över delegationsordningen för vård- och 

omsorgsnämnden för att politikerna i nämnden ska kunna ta större ansvar för den här 
typen av processer i framtiden? 

 
 
 
 
Henrik Paulsen Ann-Kristin Särnbrink Mikael Lindström 
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